
 

 

SKUPŠTINA/ASSEMBLEA 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 
E-mail: skupstina@istra-istria.hr  

KLASA: 021-04/21-01/05 
URBROJ: 2163/1-01/3-21-01 
Pazin, 01. ožujka 2021. 

 

ZAPISNIK 
 

sa 34. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 01. ožujaka 2021. godine (ponedjeljak), 
Hotelu Histria u Puli, Verudela 17 
Sjednicu je u 10,00 sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske županije 
(IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI), koji je  sjednici i  predsjedavao. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
  

Red
. 

br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

2. Zvonko Liović IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

3. Cinzia Počeko Kranjec IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

4. Eleonora Kotiga Vaš IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

5. Vili Rosanda IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

6. Marija Kadoić Balaško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

7.  Tedi Chiavalon IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni odsutan 

8. Suzana Ladavac IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

9. Nevia Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

10. Josip-Anton Rupnik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

11. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

12. Petar Macura IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

13.  Vladimir Buršić IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

14. Zdenko Pliško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

15. Jasna Bolić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni odsutna 

16. Miloš Bajić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

17. Tamara Brussich IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

18. Frančesko Andreja IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

19.  Bruno Stermotić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

20. Alen Višković IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

21. Robert Velenik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

22. Irena Peruško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

23. Boris Rogić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

24. Davor Komar IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

25. Vanda Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

26. Marino Baldini SDP - HSU -  SDSS odsutan 

mailto:skupstina@istra-istria.hr
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OSTALI PRISUTNI: 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, zamjenica župana Istarske Županije 
GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica župana Istarske Županije 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Istarske Županije 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine Istarske županije 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske županije  
EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodno gospodarstvo Istarske Županije  
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke 
skupine 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ. pročelnica Upravnog odjela za turizam 
TATJANA MATOŠEVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
DAVORKA MARAS TKAČUK, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu 
skrb Istarske županije 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost Istarske županije 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije 
MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja posao pročelnika Upravnog odjela za 
održivi razvoj Istarske županije  
DINO KOZLEVAC, Načelnik Stožera civilne zaštite Istarske županije 
Dr. ALEKSANDAR STOJANOVIĆ, ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije 
doc. dr. sc. IRENA HRSTIĆ, dr. med. ravnateljica Opće bolnice Pula 
doc. dr. sc. MARINKO RADE mr. sc. orth. med - ravnatelj Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj – Rovigno 
 
PREDSJEDNIK otvara 34. sjednicu Skupštine Istarske županije i pozdravlja sve prisutne.  
 
 
 
 
 

27. Ljerka Peruško SDP - HSU - SDSS  

28. Radovan Cvek SDP - HSU – SDSS  

29. dr.sc. Sanja Radolović SDP - HSU – SDSS  

30. Milio Bulić SDP - HSU – SDSS  

31. Silvano Hrelja SDP - HSU - SDSS 
 

32. Goran Subotić SDP - HSU – SDSS  

33. Mirjana Galo SDP - HSU - SDSS  

34. Ilirjana Croata Medur HDZ  

35. Jurica Šiljeg HDZ odsutan 

36. mr.sc. Tatjana Tomaić HDZ  

37. dr.sc. Dubravko Marković HDZ  

38. Aleksa Vale HDZ  

39. Damir Grünbaum nezavisni  

40. Damir Prodan Živi zid odsutan 

41. Gordana Čakić nezavisna  

42. dr.sc. Tea Golja nezavisna  

43. Ladislav Turčinović MOST NL mirovanje 
mandata 

44. Divna Radolović Rosanda nezavisna  
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Predlaže sljedeći  
 

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 33. sjednice Skupštine Istarske županije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Informacija o poslovanju Opće bolnice Pula i aktivnostima projekta izgradnje 

nove bolnice 
4. 

a. Informacija o poslovanju Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o promjeni skraćenog 
naziva i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin 
Horvat“ Rovinj- Rovigno 

5. Prijedlog Statutarne odluke o VII. Izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije 
6. Prijedlog Poslovničke odluke o III. Izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine 

Istarske županije 
7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama članovima 

Skupštine Istarske županije 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije od 

2021. do 2024. godine 
8. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava 

za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2021. godini 
9. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 

decentraliziranih funkcija u 2021. godini između zdravstvenih ustanova nad 
kojima Istarska županija ima osnivačka prava 

10. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i 
financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima 
zajamčene minimalne naknade koji se griju na drva u 2021. godini 

11. Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2021. 
godinu 

12. Prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na području Grada Labina, Općine 
Kršan, Općine Raša, Općine Sveta Nedelja i Općine Pićan 

13. Prijedlog Odluke o osnivanju prava plodouživanja na nekretnini k.č. br. 24/ZGR. u 
k.o. Vodice 

14. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za 
Sustav javnog navodnjavanja Valtura za 2021. godinu 

15. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Medicinske škole Pula 

16. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Pravilnika o provedbi 
postupaka jednostavne nabave 

17. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o davanju kapitalne pomoći za 
otplatu kredita za dogradnju i rekonstrukciju Doma za starije osobe Buzet 

18. Prijedlog Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara za 2020. godinu 
19. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Tatjani Galić za promjenu prostora 
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obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne medicine 
20. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Danijeli Harić Ruba za promjenu 

prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnosti dentalne medicine 
21. Prijedlog Rješenja o desetim izmjenama i dopunama Rješenja o 

imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije 
22. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Etnografskog muzeja Istre-

Museo etnografico dell'Istria 
 
 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Verifica del verbale della 33-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Informazioni sulla gestione dell'Ospedale generale di Pola e le attività relative 

al progetto di costruzione del nuovo ospedale 
4. 

a. Informazioni sulla gestione dell'Ospedale specialistico per l'ortopedia e la 
riabilitazione „Martin Horvat“ di Rovigno 

b. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sulla modifica della 
denominazione abbreviata e l'ampliamento dell'attività dell'Ospedale 
specialistico per l'ortopedia e la riabilitazione „Martin Horvat“ Rovinj-
Rovigno 

c. Proposta di Delibera sul consenso alle Modifiche e integrazioni dello 
Statuto dell'Ospedale specialistico per l'ortopedia e la riabilitazione 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

5. Proposta di Delibera statutaria sulle VII Modifiche e integrazioni dello Statuto della 
Regione Istriana 

6. Proposta di Delibera regolamentare sulle III Modifiche e integrazioni del 
Regolamento dell'Assemblea regionale della Regione Istriana 

7.  Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sui corrispettivi 
ai membri dell'Assemblea della Regione Istriana 

8. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano per la salute e il benessere 
sociale della Regione Istriana dal 2021 al 2024 

9. Proposta di Delibera sui criteri, le misure, le modalità di finanziamento e la 
suddivisione dei mezzi per le funzioni decentrate per le istituzioni sanitarie nel 
2021 

10. Proposta di Conclusione sulla determinazione dell'Elenco delle priorità per la 
disposizione dei mezzi delle funzioni decentrate nel 2021 fra gli istituti sanitari 
sui quali la Regione Istriana ha i diritti costitutivi. 

11. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e il modo di finanziare le spese materiali 
e finanziarie dei centri per l'assistenza sociale e l'importo delle spese di 
riscaldamento ai beneficiari del compenso minimo garantito che si riscaldano a 
legna nel 2021 

12. Proposta di Delibera sugli standard minimi, i criteri, le misure e le modalità 
di finanziamento delle funzioni decentrate delle case per anziani nel 2021 

13. Proposta di Delibera sullo smaltimento delle acque di scarico sul territorio della 
Città di Labin, del Comune di Kršan, del Comune di Raša, del Comune di Sveta 
Nedelja e del Comune di Pićan 

14. Proposta di Delibera sull'istituzione del diritto di usufrutto dell'immobile sulla p.c. 
n. 24/ZGR, comune catastale di Vodice 

15. Proposta di Delibera sull'ammontare e l'obbligo di pagare il compenso 
per l'irrigazione per il Sistema d'irrigazione pubblica Valtura per il 2021 

16. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera 
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sull'ampliamento dell'attività della Medicinska škola Pula (Scuola di 
medicina di Pola) 

17. Proposta di Delibera sull'abrogazione del Regolamento sull'attuazione 
dei procedimenti di acquisto semplificato 

18. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Accordo di erogazione del 
sussidio capitale per l'ammortamento del credito per l'ampliamento e la 
ricostruzione della Casa per anziani di Buzet (Pinguente) 

19. Proposta di Relazione sui contratti di concessione e il lavoro dei concessionari 
nel 2020 

20. Proposta di Delibera sul consenso a Tatjana Galić a cambiare lo spazio per 
svolgere il servizio sanitario pubblico - medicina dentale 

21. Proposta di Delibera sul consenso a Daniela Harić Ruba a cambiare lo spazio 
per svolgere il servizio sanitario pubblico - medicina dentale 

22. Proposta di Provvedimento sulle decime modifiche e integrazioni del 
Provvedimento di nomina dei medici necroscopi sul territorio della Regione 
Istriana 

23. Proposta di Provvedimento di nomina della direttrice dell'Etnografski muzej 
Istre - Museo etnografico dell'Istria 

 
 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Dnevni red jednoglasno prihvaćen.  

 
 
 

 
Ad–1 

a) Verifikacija zapisnika s 33. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije, bez rasprave, JEDNOGLASNO 
verificira  
 

Zapisnik sa 33. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

 
PREDSJEDNIK obavještava prisutne kako Zamjenik župana koji obnaša dužnost Župana 
Fabrizio Radin ne prisustvuje sjednici jer je prethodnog dana sudjelovao u prometnoj nesreći 
zbog koje je još uvijek potresen.  
 
Navodi da će na početku sjednice Skupštine kratko izvješće o epidemiološkoj situaciji u 
Istarskoj županiji dati načelnik Stožera civilne zaštite Dino Kozlevac i ravnatelj Zavoda za 
javno zdravstvo Istarske županije dr. Aleksandar Stojanović. 

 
DINO KOZLEVAC pozdravlja sve prisutne. Navodi kako će dati kratku informaciju vezanu uz 
funkcioniranje i rad sustava Civilne zaštite u Istarskoj županiji. Ističe da je stanje na području 
Istarske županije zadovoljavajuće. Do 01.03. bilo je moguće da dođe do popuštanja 
epidemioloških mjera na području Republike Hrvatske s izuzetkom nekoliko županija. Došlo 
je do otvaranja terasa kafića i restorana te zatvorenih sportskih dvorana bez korištenja tuševa, 
svlačionica i bez međusobnog kontakta. Uz sve što je dosad otvoreno poput škola i drugih 
djelatnosti. Smatra kako se na temelju epidemiološke situacije pokazala ispravnom odluka da 
se postupno ide u popuštanje mjera. Ono je omogućilo da smo danas u stanju u kojem jesmo. 
Navodi kako sustav u potpunosti funkcionira. Zdravstveni dio je u potpunosti u funkciji. Bolnica 
radi i redovno obavlja svoju djelatnost kao i Zavod za javno zdravstvo, služba epidemiologa, 
hitne pomoći... Ističe kako su Istarski domovi zdravlja sada, uz Zavod za javno zdravstvo 
Istarske županije i ordinacije obiteljske medicine, angažirani na poslovima cijepljenja. 
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Navodi kako je situacija osjetljiva te se virusi pojavljuju na mjestima na kojima nikako ne bi 
trebali. To se odnosi prvenstveno na zdravstvene ustanove. Virus Covid–19 se je pojavio 
unutar Opće bolnice Pula te je iz predostrožnosti bolnički stožer u suradnji sa Zavodom za 
javno zdravstvo i Stožerom Istarske županije donio odluku kako navedena bolnica od 
ponedjeljka neće dopuštati posjete. Pojava virusa zabilježena je i u ustanovama predškolskog 
i školskog odgoja te gospodarskim djelatnostima. Smatra kako su se ljudi opustili i ne prate 
pojavu simptoma. Iz tog razloga čak i po njihovoj pojavi ne posjećuju obiteljskog liječnika već 
nastavljaju ulaziti u prostore i pogoduju širenju virusa. Zato je broj ljudi u samoizolaciji i dalje 
velik.  
Završava apelom prema građanima te rukovoditeljima i odgovornim osobama u pravnim 
osobama da nastave biti odgovorni i poštuju protokole te svojim primjerom pokažu kako se 
odgovorno ponašati, a u slučaju pojave simptoma posjetiti liječnika.  
Zahvaljuje Skupštini Istarske županije, Županu, gradovima i općinama na njihovoj podršci u  
posljednjih godinu dana trajanja pandemije.  
 
 
dr. ALEKSANDAR STOJANOVIĆ navodi kako već oko 2,5 mjeseca traje mirniji period u 
kojem se smanjuje broj osoba zaraženih virusom COVID – 19. U posljednja dva tjedna dosegli 
smo jedan plato te na 100 000 stanovnika imamo 24 zaražene osobe. To znači da smo prema 
mjerilima Europske unije na samoj granici između zelene i narađaste zone. Ističe kako smo 
prema podacima posljednjih dana čak i zakoračili u zelenu zonu. Smatra kako gledajući brojke 
možemo biti zadovoljni međutim cijelo okruženje i način pojavnosti dodatnih slučajeva 
zahtijevaju dodatni oprez.  
Navodi kako je Istarska županija posljednja otvorila školski sustav. Sustav koji generira veliku 
mobilnost, velik broj kontakata ali i veliki broj osoba u samoizolaciji kada se desi neka 
nepredviđena situacija. Srednjoškolski sustav je otvoren tek tjedan dana pa nam ostaje vidjeti 
kakve će to posljedice ostaviti.  
Napominje kako još ne može govoriti o tome hoće li biti pojave trećeg vala pandemije. Virus 
je na ovom području kontinuirano prisutan. On je odraz restriktivnih mjera koje su na snazi. 
Boravak u vanjskim odnosno unutrašnjim prostorima utječe je na pojavnost virusa.  
Ističe kako su krajem godine dobili aktivnu mjeru koju mogu koristiti, a to je aktivna mjera 
imunizacije ili cijepljenja. To je nešto što im daje mogućnost da aktivno utječu na tijek 
epidemije. U Istarskoj županiji je do sada cijepljeno oko 8 800 osoba, od čega je oko 2 600 
osoba cijepljeno s obje doze. Uz dobru suradnju s liječnicima obiteljske medicine cijepljenje 
protječe uredno i to na 9 punktova. Od toga u Gradu Puli postoje tri punkta, dva na području 
djelovanja Istarskih domova zdravlja, te jedan u Nazorovoj ulici. Kako na području županije 
budu pristizale veće količine cjepiva tako će se i samo cijepljenje preseliti u područja bliže 
korisnicima. Distribucija cjepiva će tada ići prema liječnicima obiteljske medicine u manjim 
općinama. Navodi kako tijekom ovog tjedna kreće i cijepljenje putem mobilnih timova za osobe 
koje ne mogu posjetiti svoje liječnike opće prakse. Ipak, trenutni interes za cijepljenje je puno 
veći od osiguranih količina cjepiva. Za Istru kao izrazito turističku županiju bilo bi dobro da ima 
što veću procijepljenost stanovništva prije početka turističke sezone. Kako prioritetnih skupina 
stanovnika tako i svih ostalih koji bi mogli ostvariti kontakt s oboljelima.  
Ističe kako je to jedina mjera koja nam u narednom razdoblju može pomoći da održimo broj 
zaraženih osoba pod kontrolom.  
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje na iznesenim informacijama te navodi da će za narednu sjednicu 
Skupštine 15. ožujka imati kompletno izvješće o stanju Civilne zaštite tako da će vijećnici moći 
čuti i sveobuhvatnije podatke. 
 

Ad–2 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
PREDSJEDNIK navodi kako se troje vijećnika javilo za riječ, a to su Sanja Radolović, Damir 
Grünbaum i Mirjana Galo.  
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SANJA RADOLOVIĆ, SDP, navodi kako ima dva pitanja. Prvo pitanje odnosi se na rad i 
poslovanje Istarskog veleučilišta. Navodi kako su na prethodnoj sjednici Skupštine, kako je i 
tada upozorila, dobili nepotpune materijale vezane uz pripajanje Centra za istraživanje 
materijala –Metris Istarskom veleučilištu. Kao šlag na kraju imali su prilike u medijima čitati 
izuzetno neugodne vijesti vezane uz realizaciju i samo poslovanje veleučilišta. Zanima ju što 
su ministarstvo koje je provelo nadzor i Agencija za znanost i visoko obrazovanje utvrdili te 
moli da im se pismeno dostave podaci o navedenom izvješću. Također, traži da ih se detaljno 
izvijesti o poslovanju i radu samog Istarskog veleučilišta. Kakvu kvalitetu studija studenti tamo 
danas dobivaju i jesu li se sada na studentske programe uopće u mogućnosti upisivati novi 
studenti.  
Drugo pitanje vezano je za podatak koji je pronašla u aktima župana. Navodi kako je, koliko 
god upozoravala da se vijećnicima podnose programi i izvješća o radu svih ustanova i 
poduzeća u kojima županija ima ili udio ili je osnivač, primijetila praksu da se to ne čini. 
Konkretno, primijetila je podatak da je IRENI – Istarskoj regionalnoj energetskoj agenciji na 
zahtjev Župana dodijeljeno 350 000 kuna. Ističe kako osobno nema ništa protiv rada IRENE 
te smatra da treba poticati rad energetskog sektora ali joj nije jasno po kojoj osnovi je taj novac 
dodijeljen niti i za što je on dodijeljen. Pita se je li to posljedica lošeg financijskog rezultata te 
ponavlja kako bi trebali usvojiti dobru praksu da sve županijske ustanove i agencije podnose 
izvještaje i programe rada Skupštini. 
 
 
PREDSJEDNIK navodi kako će dobiti pismene odgovore na ova pitanja te apsolutno prihvaća 
njezinu inicijativu za podnošenjem izvješća Skupštini.  
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, pozdravlja sve prisutne. Ističe kako je kao vijećnik Skupštine 
u ove četiri godine bio dosta aktivan te ukazivao na razne probleme i nezakonitosti koje su se 
pojavljivale na području cijele regije. Smatra kako je sve to bilo uzalud. Navodi kako na 
njegovo ukazivanje na koruptivnu upravu Uljanika još 2018. godine nije učinjeno ništa već je 
Župan dao podršku takvoj upravi što nije dobro završilo. Navodi kako je ukazivao na 
uzurpaciju 100 hektara državnog zemljišta kod Umaga niti tri kilometra od obale.  
 
PREDSJEDNIK opominje vijećnika kako mora postaviti pitanje. 
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni navodi kako će na osnovu rečenog postaviti pitanje.  
 
PREDSJEDNIK ponavlja kako prema Poslovniku o radu Skupštine vijećnik mora postaviti 
pitanje jer ima ograničeno vrijeme.  
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, navodi kako mora najprije reći što je namjeravao jer će na 
osnovu toga postaviti pitanje.  
 
PREDSJEDNIK još jednom opominje vijećnika da postavi pitanje ističući kako će ga prekinuti 
kada mu istekne vrijeme.  
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, inzistira da mu se dopusti da dovrši s uvodnim govorom 
prije nego što postavi pitanje. 
 
PREDSJEDNIK navodi kako ovo nije platforma za isticanje vlastitog rada u Skupštini već 
točka dnevnog reda Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije. Ističe kako vijećnik mora postaviti 
pitanje.  
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, navodi kako je njegovo pitanje što Župan misli o tome da je 
on razotkrio pojedine uzurpacije na području grada Umaga, što je razotkrio koruptivnu upravu 
Uljanika, što je razotkrio malverzacije u gradovima i općinama u Istri. Što misli o tome što je 
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razotkrio da je projekt navodnjavanja Červar Porat - Bašarinka bio pogodovanje firmi 
Agrolaguna. Navodi kako je to bilo prvo pitanje. Drugo pitanje je također upućeno Županu 
međutim navodi kako mu možda, budući da Župan nije prisutan, netko drugi može odgovoriti. 
Postavlja pitanje zašto neki gradonačelnici i načelnici poput primjerice gradonačelnika Grada 
Pule imaju tu privilegiju da budu na svim tiskovnim konferencijama i drugim događanjima 
zajedno sa Županom. Zanima ga da li je to kupovanje političkih poena.  
 
PREDSJEDNIK navodi kako Župana nema pa ne može odgovoriti vijećniku te ističe kako on 
ne misli odgovarati na pitanja koja su dio predizborne kampanje.  
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, pita ima li pravo na dopunsko pitanje.  
 
PREDSJEDNIK, navodi kako nema pravo na dopunsko pitanje jer se nije držao teme.  
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, napominje kako smatra da se je držao teme.  
 
PREDSJEDNIK, dopušta dopunsko pitanje.  
 
DAMIR GRÜNBAUM, nezavisni, navodi kako se odriče prava na dopunsko pitanje.  
 
MIRJANA GALO, nezavisna, pozdravlja prisutne i konstatira kako je najteže dokazati 
diskriminaciju na nacionalnoj osnovi. Navodi kako se već četiri godine obraća ovoj Skupštini i 
upozorava na diskriminaciju profesorice Tatjane Savić od strane Osnovne škole Vladimir 
Nazor u Pazinu i ravnateljice Zdenke Turkalj-Čohilj. Ističe kako diskriminacija traje već deset 
godina, a sada je konačno dobiveno i mišljenje Pučke pravobraniteljice. Pučka 
pravobraniteljica smatra kako uvidom u navode pritužbe, kao i druge dostupne činjenice i 
okolnosti u predmetu, nisu utvrdili postojanje drugih okolnosti, osim srpskog nacionalnog 
podrijetla gospođe Savić, temeljem kojih bi njeno eliminiranje na natječaju za zapošljavanje 
na neodređeno vrijeme bilo opravdano. Pri tome nalaze da je gospođa Savić eliminirana, 
odnosno stavljena u nepovoljniji položaj temeljem svojeg srpskog nacionalnog podrijetla. 
Unatoč očitim prednostima u smislu stručnosti, zalaganja, vremena provedenog na radu u OŠ 
Vladimira Nazora Pazin i područnim školama, te činjenici da se u navedenom razdoblju 
najmanje 7 puta javljala na natječaj za zasnivanje radnog odnosa na neodređeno vrijeme, 
nikada, pa tako ni na ovom natječaju nije bila zaposlena na radnom mjestu na neodređeno 
vrijeme, dok je najmanje u 10 navrata bila zaposlena kao „zamjena“, na određeno vrijeme. 
Navodi kako je ovime Pučka pravobraniteljica utvrdila postojanje nepravilnosti te time završila 
sa zakonskim okvirom svojih mogućnosti. Sljedeći korak je tužba u kojoj će ured Pučke 
pravobraniteljice biti umješač na strani tužiteljice. Navodi kako već 4 godine govori o tome. 
Škole su pod ingerencijom gradova i županija pa nju zanima tko će odgovarati za ovakav 
tretman naših sugrađana i sugrađanki ističući kako je u pitanju 10 godina.  
Drugo pitanje odnosi se na Park prirode Učka. Radi se o zaštićenom području na kojem lokalni 
župnik iz Lanišća izvodi radove koji nisu predviđeni prostornim planovima. Zanima ju što će 
Županija poduzeti u vezi toga. Osim župnika na području Parka prirode Učka radove izvodi i 
Vodovod Buzet. Niti je tražio odobrenje koje bi zakonski morao tražiti od Parka prirode Učka 
niti su te trase ucrtane prema prostornom planu. Ističe kako oba navedena zahvata ugrožavaju 
zaštićene vrste kao što su bjeloglavi sup i suri orao te ju zanima ju što će Županija poduzeti u 
vezi toga.  
 
PREDSJEDNIK, po prvom pitanju navodi kako Župana trenutno nema ali je Župan, prema 
njegovim saznanjima, osobno primio osobu o kojoj se radi i pokušao pomoći. Ipak, Županija 
nije osnivač Osnovne škole Vladimir Nazor u Pazinu već je to Grad Pazin te će još jednom s 
osnivačem pokušati riješiti situaciju. Ističe kako osobno apsolutno osuđuje bilo kakav oblik 
diskriminacije ako je do nje došlo. 
Što se tiče drugog pitanja poziva službenika koji privremeno obavlja posao pročelnika 
Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije Mirka Radolovića da na njega odgovori.  
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MIRKO RADOLOVIĆ, navodi kako su upoznati s inicijativom svećenika da postavi križ na 
području Parka prirode Učka. Voditelj odsjeka je s njime razgovarao i na tome se radi. Ističe 
kako su u dogovoru i s Udrugom Biom koja na tom području radi istraživanje ptica.  
Što se tiče Vodovoda Buzet zanima ga o kojem se točno zahvatu radi.  
 
MIRJANA GALO, nezavisna, odgovara kako se radi o trasi vodovodnog ogranka Purini – 
Pićoni – Brest.  
 
MIRKO RADOLOVIĆ, navodi da trenutno ne može odgovoriti na pitanje međutim pismeno će 
se na njega očitovati.  
 
PREDSJEDNIK potvrđuje kako će vijećnica dobiti pismeni odgovor.  
 
DIVNA RADOLOVIĆ ROSANDA, nezavisna, pozdravlja sve prisutne te navodi kako bi na 
ovoj sjednici htjela reagirati na izjave direktora Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost, gospodina Kukića, te ministra zaštite okoliša gospodina Ćorića. Navodi kako su 
tijekom nedavne posjete oni izjavili da je Kaštijun primjer kako jedan suvremeni centar za 
gospodarenje otpadom treba izgledati. Napominje kako je gospodin Kukić još je ranije govorio 
da sve kritike na račun Centra smatra političkim mimoilaženjem dok je ministar izjavio da su 
tijekom probnog rada Centra otklonjeni svi nedostaci, te je Kaštijun jedan uspješan projekt. 
Smatra kako su te izjave uvreda za stanovnike Kaštijuna, njihov intelekt, zdravlje i zdrav razum 
kao i kočnica daljnjem razvoju općine Medulin i grada Pule.  
Ističe kako ne bi trebalo izvršiti nadogradnju i optimizaciju postrojenja da je Kaštijun tako dobar 
kao što navode, a to „krpanje“ će nas, kao porezne obveznike, koštati 3,4 milijuna kuna. Da 
je projekt dobar ne bi morali plaćati zbrinjavanje sedefa koji raste na Kaštijunu jer je loše 
kvalitete, već bi se on prodavao cementari i koristio kao gorivo.  
Smatra kako takav projekt ne smije biti primjer kako jedan suvremeni centar za 
gospodarenjem otpada treba funkcionirati. Upravo je Kaštijun, a misli i Marinšćina, primjer 
kako se centri za zbrinjavanje otpada ne bi smjeli graditi.  
Navodi kako nakon dvije godine nesnosnog smrada koji izaziva pečenje u grlu i očima imaju i 
onečišćenje zraka te učestalo povećanje lebdećih čestica PM 2,5 i PM 10 koje udišu. Dana 
26. veljače mjerna stanica na Kaštijunu pokazala je veliko onečišćenje te su po pitanju letećih 
čestica bili „u crvenom“. Ističe kako je doslovno pisalo da je zrak nezdrav. Napominje kako se 
na taj način mnoge kemikalije opasne po ljudsko zdravlje prenose kroz naš organizam 
izazivajući oboljenja kao što su bolesti srca, kardiovaskularne bolesti, moždani udari i 
karcinomi. Osim toga postoji i zagađenje tla. Na internetskim stranicama tvrtke Kaštijun 
objavljena su mjerenja kvalitete tla. Navodi primjer iz 2019. godine kada je od strane tvrtke 
Hidrolat utvrđeno povećanje vrijednosti kroma, bakra, olova i cinka u odnosu na one najviše 
dopuštene prema Pravilniku o zaštiti poljoprivrednog zemljišta.  
Postavlja pitanje zbog čega još nije izvršeno mjerenje zagađenje zraka, vode i tla u okolici 
Kaštijuna koje kontinuirano traže. Zanima ju i kako će se izvršiti sanacija jednom kada se 
utvrdi zagađenje.   
Ističe kako je Općina Medulin odlučila tužiti tvrtku Kaštijun jer taj projekt nije u skladu s 
okolišnom dozvolom te ima negativan utjecaj na zdravlje stanovništva i gospodarstvo općine 
Medulin. Osuđuje uvredljive izjave direktora Fonda i ministra zaštite okoliša koji su došli u 
našu županiju uvjeravati nas da je Kaštijun dobar. Ne bi imala ništa protiv da si ga odnesu.  
Navodi kako nikada nije spominjala politiku na sjednici Skupštine niti pozivala na političku 
odgovornost već je govorila kao mještanka Vinkuarna koja živi 3 kilometra od Kaštijuna. Nakon 
spomenutih izjava u kojima se oko Kašijuna politizira želi reći kako je taj centar doveden u 
Istru za vladavine Premijera Sanadera, Župana Jakovčića i direktora Fonda Mladinea. Navodi 
kako se nitko od njih, zajedno sa sadašnjim gradonačelnikom Pule gospodinom Miletićem, 
nije ispričao mještanima koji žive u okolici Kaštijuna i trpe ranije navedene nedaće. Ističe kako 
nitko nije odgovarao za promašeni projekt već, smijući im se u lice, uporno odgovaraju kako 
je Kaštijun dobar projekt.  
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Za kraj želi svim gradovima i općinama u kojima se predviđa gradnja ovakvih centara poslati 
poruku da budu protiv. Još jednom ističe kako su Marinšćina i Kaštijun po gospodarstvo i po 
zdravlje mještana očiti primjeri lošeg gospodarenja otpadom.   
 
PREDSJEDNIK opominje vijećnicu što je i ona zlorabila govornicu govoreći pet minuta 
umjesto dvije.  
 
DIVNA RADOLOVIĆ ROSANDA, nezavisna, se ispričava.  
 
PREDSJEDNIK još jednom ponavlja kako ne dopušta da se vijećnička pitanja pretvaraju u 
predizbornu kampanju. Navodi kako neće sazvati više niti jednu skupštinu ukoliko se to bude 
ponavljalo. Moli vijećnike da ne koriste govornicu za predizbornu kampanju već da nastave 
raditi kao što su i do sada radili.  
Napominje kako se u nekim stvarima slaže s vijećnicom, ali je mišljenja kako jedan veliki dio 
iznesene optužbe ne stoji. Spomenuti ljudi se trude da se navedeni problemi riješe. Navodi 
kako svi oni znaju kako se je taj projekt planirao, realizirao i gradio. Ne može se složiti s 
izrečenim.  
Ponavlja kako želi da se posvete dnevnom redu i nastave raditi kao što su i do sada.  
 
 

Ad–3 

Informacija o poslovanju Opće bolnice Pula i aktivnostima projekta izgradnje 
nove bolnice 

 
PREDSJEDNIK navodi kako su po ovom pitanju imali inicijativu vijećnice Radolović. Opća 
bolnica Pula je pripremila informaciju o trenutnom stanju i aktivnostima. Daje riječ doc. dr. 
sc. Ireni Hrstić, dr. med. ravnateljici Opće bolnice Pula da iznese traženu informaciju.  
 
IRENA HRSTIĆ, pozdravlja sve prisutne. Navodi kako će u nekoliko rečenica u zadanom 
vremenu pokušati iznijeti vijećnicima traženo izvješće o poslovanju bolnice za 2020 godinu. 
Napominje kako ne treba ponavljati kakva je to godina bila. Izlaganje započinje podatkom da 
je unatoč problemima bolnica uspjela izvršiti 97% ugovorenih usluga s HZZO-om. Prema 
podacima HZZO-a time je ušla među prvih pet bolnica u Republici Hrvatskoj jer su sve 
bolnice imale problem s izvršenjem ugovorenog. Osim navedenog, u prošlogodišnjem je radu 
dobro i to da su usprkos virusu Covid – 19 imali porast broja poroda od 8%. Kao zanimljivost 
ističe i smanjenje broja umrlih u bolnici.  
Svi slučajevi koje su imali u bolnici za vrijeme Covid epidemije bili su značajno povišene 
kompleksnosti i iziskivali značajno veće zahtjeve od samog osoblja i svih ostalih pružatelja 
zdravstvene usluge. Što se tiče same pandemije virusa Covid – 19 povećan je opseg rada 
na odjelu infektologije za 66% pa je kontinuirano bilo potrebno mijenjati njegov rad. S 10 
kreveta koliko je infektologija imala u početku došli su do popunjenosti od 80 kreveta dnevno. 
Četiri puta su selili odjel da bi se na kraju konačno vratili u Mornaričku bolnicu.  
Kao pozitivan primjer događaja iz prethodne godine ističe objedinjenje rada bolnice na jednoj 
lokaciji 25. lipnja. Ipak, zbog Covida su se kasnije morali vratiti natrag na prethodnu lokaciju. 
Navodi kako je zbog svih tih aktivnosti financijsko poslovanje bilo poprilično nestabilno. 
Bolnica je imala izvanrednih i neplaniranih troškova zbog Covid epidemije. Samo za potrebe 
osobne zaštitne opreme, zbrinjavanja otpada i terapiju kisikom potrošeno je oko 6 milijuna 
kuna vlastitih sredstava. Nadalje, bolnica je platila 5,2 milijuna kuna kamata dvjema 
veledrogerijama vezano uz tužbe i prijeteće ovrhe. Osim navedenog imali su i povećane 
rashode za zaposlene. Samo na davanje dodatka za prekovremeni rad utrošeno je 8 milijuna 
kuna više, na prekovremeni rad 3 milijuna kuna više, a na povećanje broja zaposlenih na 
račun zdravstvenih razloga 1,3 milijuna kuna više. Ukupno se radi o 12,3 milijuna kuna 
dodatnih troškova.  
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Što se tiče potrošnje lijekova i medicinskog materijala navodi kako su rashodi za posebno 
skupe lijekove povećani za 10 milijuna kuna što čini povećanje rashoda od 23%. Za 
usporedbu u Europi je potrošnja posebno skupih lijekova prosijeku porasla za 25%.  
Navodi kako su prethodne godine prihodi bili manji. Za dopunsko zdravstveno osiguranje bili 
su manji za 5 milijuna kuna, a prihodi od stranaca i privatnih osiguranika za 2 milijuna kuna. 
Navedeni smanjeni prihodi i povećani rashodi doveli su do minusa od 19 milijuna kuna u 
poslovanju Opće bolnice Pula.  
Navodi da je za gradnju i opremanje bolnice, kako je navedeno i u izvješću, utrošeno 566 
milijuna kuna. Što se tiče samog opremanja oko 200 milijuna kuna utrošeno je na medicinsku 
opremu. U tijeku je rješavanje predmeta nabave 11 ultrazvuka, a u skoro vrijeme očekuju i 
aparat za centralnu pripremu citostata. Priča po pitanju izgradnje i opremanja ide prema 
nekom svojem relativno dobrom kraju. Nada se da će se to završiti te će bolnica uspjeti 
funkcionirati tako kako je i planirano projektom iz 2014. godine.  
 
PREDSJEDNIK navodi kako otvara raspravu po ovoj točki.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ZAKLJUČAK  
o prihvaćanju informacije o poslovanju Opće bolnice Pula i aktivnostima 

projekta izgradnje nove bolnice 
 
 

Ad–4 
a. Informacija o poslovanju Specijalne bolnice za ortopediju i 

rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o promjeni 

skraćenog naziva i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za 
ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin 
Horvat“ Rovinj- Rovigno 

 
PREDSJEDNIK poziva ravnatelja Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin 
Horvat“ Rovinj – Rovigno, doc. dr. sc. Marinka Radu mr. sc. orth. med da im izloži traženu 
informaciju.  
 
MARINKO RADE pozdravlja sve prisutne. Navodi kako je uz elaborat koji je predan 
vijećnicima pripremio i prezentaciju u programu Power point.  
Napominje kako nijedan početak nije lagan pa tako nije bio ni njihov. Stanje bolničkih objekata 
koje je zatekao 2014. godine nije bilo dobro. Unutra je bilo jednako hladno kao i vani, neki se 
prozori nisu mogli otvoriti, prostorija unutar zgrade uprave bila je bez krova, puna rupa... 
Zaključno sa 2013. godinom bolnica je bilježila gubitke u poslovanju. Navodi kako je od 2014. 
godine na dalje svake godine financijska situacija bila sve bolja te posluju s dobitkom.  
Godine 2020. zbog posljedica pandemije virusa Covid – 19 zabilježili su minus od 5,9 milijuna 
kuna. Navedeno su kompenzirali s dobiti akumuliranom od 2014. godine na dalje te su na taj 
način 2020. godinu završili s plusom od 1,8 milijuna kuna.  
Navodi kako su promijenili cijeli pravni okvir Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju. 
Od Statuta bolnice, Pravilnika o radu, Pravilnika o plaćama, naknadama plaća i ostalim 
materijalnim pravima radnika na dalje te su temeljito od početka do kraja reorganizirali bolnicu.  
Inspekcija HZZO-a je 2013. godine utvrdila postojanje nekih nedostataka međutim navodi 
kako su do inspekcijskog nadzora 2019. godine oni ispravljeni.  
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Navodi kako je razlika u poslovanju između njegovog prvog mandata i mandata njegova 
prethodnika gotovo 16 milijuna kuna u ostvarenim prihodima i privučenim projektima. Drugi 
mandat mu još traje pa ga nije uključio u izračune.  
Kao rezultat akumulirane dobiti iz prethodnih godina potpuno su solventni. Ističe kako su 
prihodi bolnice u njegova dva mandata porasli za gotovo 25%, a iz HZZ-a su im za 2021. 
godinu povećali prihode za 44% u odnosu na 2014. godinu. Od 2014. godine broj postupaka 
ugovorenih s HZZO-om porastao je za 65%.  
Ipak, kao što je vidljivo iz usporedbe povećanja broja ugovorenih postupaka od 66% s 
povećanjem prihoda od 44%, cijena ne prati broj izvršenja. To je problem koji je uvijek prisutan 
s HZZO-om.  
Navodi kako su integrirani sa svim bolnicama u okruženju te sa Specijalnom bolnicom 
Srebrnjak u Zagrebu. Imaju ugovorne suradnje sa stranim i domaćim sveučilištima. Kao prva 
ustanova izvan Primorsko – Goranske županije ušli su u Klaster zdravstvenog turizma 
Kvarnera. Nadalje, radi razmijene iskustva i protokola napravili su vlastiti klaster sa talijanskim 
bolnicama od kojih je najveća Regione del Veneto. 
Navodi kako svi znaju za medicinski terapijski park koji je jedan jako dobar projekt. To je bila 
druga faza izgradnje, a sada ide treća faza. Ističe kako su se spojili sa sveučilištem University 
of Washington te im njihovi studenti arhitekture dolaze dizajnirati i graditi parkove. Na žalost 
oni ovih godinu dana nisu mogli letjeti.  
Od infrastrukture tu je i nova predavaonica koja će se koristiti za fakultetska predavanja te 
kongrese koje će moći organizirati na svoju ruku. Obnovili su i odjel za medicinski turizam koji 
je sada kategoriziran sa 4 zvjezdice. Reprezentativan je i rado bi pozvao vijećnike da ga dođu 
vidjeti.  
Navodi kako se u suradnji s Gradom Rovinjem, koji investira 60 milijuna kuna, gradi novi 
bazen. Budući da se radi o županijskoj bolnici, a Grad Rovinj u nju investira smatra kako se 
tu radi o jednom dobrom obliku javno – javnog partnerstva. Ističe da će im to omogućiti da se 
profiliraju kao centar Thalassotherapije i hidroterapije jednom kada bazen bude gotov.  
Što se tiče unaprjeđenja struke kao bitno navodi kako su dobili Cost projekt od Europskog 
centra za znanost i tehnologiju zajedno sa sveučilištima Imperial College of London, University 
of Toronto i Aalborg University. U sklopu škole neuroznanosti i robotike polaznici iz cijele 
Europe ljeti se dolaze školovati, a studenti dolaze na doktorate koje financira Europska unija. 
Dobili su i jedan svjetski kongres u istoj organizaciji koji će se, ako Corona dozvoli, odviti u 
Rovinju u rujnu ove godine.  
Napominje kako su proširili svoje djelatnosti područjima pedijatrije, fizikalne medicine i 
rehabilitacije, ortopedije i neurologije. Uveli su dodatne ambulante i dodatne odjele. U području 
ortopedije su se profilirali za dječju ortopediju.  
Navodi kako je bolnica Rovinj brzorastuća ustanova nacionalnog značaja, čiji posljednji i 
najznačajniji korak razvoja predstavlja izgradnja i opremanje dječjih odjela, za kojih je 
potrebno osigurati još 13,4 milijuna kuna plus PDV. Godišnje se rađa oko 150 djece s 
neurorizicima. Radi se o oko 8% poroda. Kako se djeca prate do njihove 7. godine života to 
čini najmanje 1050 djece u Istarskoj županiji koje trebaju multidisciplinarno liječiti i pratiti 
pedijatar, liječnik specijalist fizikalne medicine i rehabilitacije, logoped, radni terapeut, 
psiholog, edukacijski rehabilitator i defektolog. Smatra kako ovakav tim ne postoji nigdje u 
Republici Hrvatskoj. Obitelji moraju putovati van Istre u KBC Rijeka, KBC Zagreb, u Specijalnu 
Bolnicu Srebrnjak ili završavaju privatno i plaćaju velike novce.  
Navodi kako je Rovinjska bolnica osnovala tim za ranu intervenciju sponzoriran od strane 
Istarske županije u sklopu kojeg je zaposlila po jednog liječnika specijalista pedijatra, liječnika 
specijalista fizikalne medicine i rehabilitacije, logopeda, radnog terapeuta, psihologa, 
edukacijskog rehabilitatora, defektologa plus dovela jednog terapijskog psa. Sobe su 
opremljene donacijama privatnih osoba i trgovačkih društava.  
Napominje da je već i u medijima pisalo kako su otvorili dječje ambulante. Smatra kako je sve 
spremno i do samo održivosti im nedostaje još jedan korak. Naime, Ministarstvo zdravstva i 
HZZO su proširili mrežu bolničke zdravstvene zaštite Istarske županije za stacionarno liječenje 
i rehabilitaciju visoko neurorizične djece te za rehabilitaciju neuroloških bolesnika. Navedeno 
im, po njegovom mišljenju, garantira samoodrživost. Jednom kada bi otvorili odjel od njih bi 
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mogli naplatiti sve postupke. Ističe i kako su se funkcionalno spojili s Dječjom bolnicom 
Srebrnjak u Zagrebu.  
Za kraj navodi da smatra kako imaju ljude, znanja, podršku, pacijente, želju i motivaciju, 
ambulante, projekte novih odjela te im samo nedostaju sami odjeli. Moli Skupštinu Istarske 
županije da ga podrži u tom koraku. Po istom modelu kako se je gradila Opća bolnica Pula. 
Da svaki istarski grad ili općina da dio sredstava. Smatra kako 13 milijuna kuna nije puno 
novca ako svatko da dio.  
Zahvaljuje se na vremenu i pažnji. 
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje ravnatelju bolnice na izlaganju te ističe kako se i točke pod b) i c) 
odnose na Specijalnu bolnicu u Rovinju. Otvara raspravu.  
 
SANJA RADOLOVIĆ, u ime kluba, zahvaljuje ravnatelju na danoj prezentaciji te tome što je 
izložio koji su planovi bolnice budući da to nije vidljivo iz priloženih materijala. Vidi samo neke 
suhoparne točke vezane uz dopunu djelatnosti i izmjene statuta. Navodi kako su oni kao klub 
u više navrata isticali da će podržati svako ulaganje u zdravstvo. Što se tiče njih u SDP-u te 
ostatka kluba podržati će navedenih 13 milijuna kuna. Smatra kako je jasno obrazloženo za 
što i kome će ići navedeni novac te bi Istarska županija čim prije trebala započeti s tim 
projektom.   
 
VANDA POROPAT, IDS, navodi kako želi izraziti zadovoljstvo što živi u Rovinju. Smatra kako 
se u razvoju bolnice, koja je ranije zbilja bila u teškom stanju, vidi pomak od kad je na čelu 
doc. dr. sc. Marinko Rade mr. sc. orth. med. Napominje kako su u Rovinju ponosni na bolnicu. 
Želi sugerirati da se ta bolnica koja je i nekada bila značajna bolnica podrži u svom novom 
projektu.  
 
PREDSJEDNIK navodi da se pridružuje izrečenom te smatra kako treba dati podršku 
županijskoj Specijalnoj bolnici „Martin Horvat“ u Rovinju. Misli kako su programi i projekti koje 
rade na čelu s dr. Marinkom Rade izvrsni i predstavljaju vrh medicinske struke. Posebno ističe 
programe koji se odnose na skrb o djeci. Smatra kako se svi slažu s njim kada kaže da treba 
podržati taj projekt i program. Traži da se u njega uključe te da mu pomognu svi gradovi i 
općine u Istri jer se on odnosi na cijelu Istru. Napominje kako nam državne institucije koje su 
stale iza projekta daju neku sigurnost da će njihovo poslovanje biti u redu te da ćemo imati 
medicinsku skrb za tu posebnu kategoriju bolesne djece uz druge projekte koje u tom području 
razvija Istarska županija. 
 
MARINKO RADE, još jednom zahvaljuje prisutnim vijećnicima što su prepoznali važnost 
projekta.  
 
PREDSJEDNIK navodi kako daje na glasanje Informaciju o poslovanju Specijalne bolnice za 
ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj uz jasno opredjeljenje da daju podršku 
iznesenom programu. 
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO usvaja 
 

a. Informaciju o poslovanju Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o promjeni skraćenog 
naziva i proširenju djelatnosti Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Martin 
Horvat“ Rovinj- Rovigno 
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PREDSJEDNIK navodi kako prelaze na točke koje se odnose na rad Istarske županije te 
predlaže da se objedini rasprava u točkama  5, 6 i 7 budući da se u njima radi samo o 
usklađivanju sa novim zakonskim izmjenama.  
 
 

Ad-5 
Prijedlog Statutarne odluke o VII. Izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
usvaja 
 

STATUTARNU ODLUKU 
o VII. Izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije 

 
 

Ad-6 
Prijedlog Poslovničke odluke o III. Izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine 

Istarske županije 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
usvaja 
 

POSLOVNIČKU ODLUKU  
o III. Izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine Istarske županije 

 
 

Ad-7 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama članovima Skupštine 

Istarske županije 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
usvaja 
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama članovima Skupštine Istarske županije 

 
 

Ad-8 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske 

županije od 2021. do 2024. godine 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije od 2021. do 

2024. godine 
 

 
Ad-9 

Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 
decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2021. godini 
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Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane 

funkcije za zdravstvene ustanove u 2021. godini 
 
 

Ad-10 
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 

decentraliziranih funkcija u 2021. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ZAKLJUČAK  
o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava decentraliziranih funkcija u 2021. 
godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava 
 
 

Ad-11 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 

rashoda centara za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima zajamčene 
minimalne naknade koji se griju na drva u 2021. godini 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda centara 
za socijalnu skrb i visini troškova ogrjeva korisnicima zajamčene minimalne naknade 

koji se griju na drva u 2021. godini 
 

Ad-12 
Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2021. godinu 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
 o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija domova za starije osobe za 2021. godinu 
 
 

Ad-13 
Prijedlog Odluke o odvodnji otpadnih voda na području Grada Labina, Općine Kršan, 

Općine Raša, Općine Sveta Nedelja i Općine Pićan 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
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ODLUKU 
o odvodnji otpadnih voda na području Grada Labina, Općine Kršan, Općine Raša, 

Općine Sveta Nedelja i Općine Pićan 
 
 

Ad-14 
Prijedlog Odluke o osnivanju prava plodouživanja na nekretnini k.č. br. 24/ZGR. u 

k.o. Vodice 
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
 o osnivanju prava plodouživanja na nekretnini k.č. br. 24/ZGR. u k.o. Vodice 

 
 

Ad-15 
Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav 

javnog navodnjavanja Valtura za 2021. godinu 
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 

 
ODLUKU 

 o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav javnog navodnjavanja 
Valtura za 2021. godinu 

 
 

Ad-16 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti 

Medicinske škole Pula 
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Medicinske škole Pula 
 
 

Ad-17 
Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Pravilnika o provedbi postupaka 

jednostavne nabave 
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
 o stavljanju izvan snage Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave 

 
 

Ad-18 
 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o davanju kapitalne pomoći za otplatu 

kredita za dogradnju i rekonstrukciju Doma za starije osobe Buzet 
 
PREDSJEDNIK otvara raspravu.  
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SANJA RADOLOVIĆ, SDP, navodi da će podržati gradnju doma za starije kako u Buzetu i 
Pazinu tako i u drugim sredinama, gradovima i općinama u kojima je to potrebno.  
Napominje kako i sami znamo da se u Puli najviše čeka na mjesto u domu, i do 10 godina. To 
je problematika koju je već nekoliko puta iznosila na sjednici Skupštine. Na kraju je zapela na 
imovinsko – pravnim odnosima. Navodi kako su u materijalima prethodne godine dobili zahtjev 
za dizanjem kredita od 50 milijuna kuna gdje bi polovicu preuzeo Grad Pula, a polovicu 
Istarska županija da se dogradi dom Alfredo Štiglić u Puli. Na vladi je u 11 mjesecu prethodne 
godine bila odluka o darovanju samih nekretnina i zemljišta prema kojoj će ih HZMO morati 
ustupiti županijama. Budući da je već 01.03. zanima ju je li se ova situacija pomaknula s mrtve 
točke. Smatra kako situacija u Puli eskalira te si velik broj obitelji ne može priuštiti 6 000 do 7 
000 kuna troška privatnog doma za starije. Zanima ju ima li Istarska županija kakvu informaciju 
vezanu uz daljnju nadogradnju doma Alfredo Štigić u Puli.  
 
VEDRANA GREGOROVIĆ-HRVATIN, IDS, pozdravlja sve prisutne. Navodi kako joj je drago 
što je nakon Pazina i Labina tema nadogradnje doma za starije u Buzetu došla na dnevni red. 
Vjeruje kako će time, uz financijsku podršku Istarske županije, cijela županija imati zaokružen 
sustav brige o starijim osobama. To je jedno dugoročno planiranje. Nada se da će i grad Pula 
ubrzo iznijeti neko svoje rješenje.   
 
SILVANO HRELJA, HSU, navodi kako briga za starije osobe i smještaj u domovima 
umirovljenika nije tako jednostavna priča. Mišljenja je kako nisu dovoljno napravili ni po pitanju 
alternativnih rješenja. Ističe kako će svaki grad teško moći podnijeti financijski teret izgradnje, 
vraćanja kredita i subvencioniranja smještaja starijih osoba u svom domu umirovljenika. 
Smatra kako bi trebalo razmišljati o tome da su neke županije već uvele subvencioniranje 
smještaja i u privatnim obiteljskim domovima. Napominje kako je najskuplja varijanta gradnja 
doma od nule i financiranje na dugi period. Mišljenja je kako tu treba biti racionalan i podupirati 
izvaninstitucionalnu skrb i pomoć u kući. Da građani budu što duže u svom domu gdje se i 
najbolje osjećaju. Blizu svoje obitelji. Navodi kako treba imati osjećaj mjere za provođenje 
politike smještaja starijih osoba odnosno politike brige i skrbi o starijim osobama.  
Ističe da je to njegov apel. Da budu racionalni jer postoje i druga rješenja te da gledaju u sve 
što se oko njih događa. Navodi kako imaju sreće što žive u gradovima s bogatim proračunima, 
međutim ne znamo koliko će dugo to biti tako. Obaveze ostaju. Apelira da se briga vodi 
racionalno i za što više ljudi. Da se taj novac upotrijebi što kvalitetnije.  
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja sve prisutne. Navodi kako bi se osvrnula na navode 
gospodina Hrelje. Naglašava kako Istra i razmišlja u smjeru o kojem on govori. Do sada su 
preko Europskih fondova pokušala naći određena sredstva kako bi se mogla financirati 
institucionalna gradnja. Navodi kako, na žalost, ovo programsko razdoblje Europske unije ne 
ide u smjeru institucionalne gradnje već deinstitucionalizacije. Sve programske smjernice 
vode u tom smjeru. Napominje kako su za dom u Buzetu i dom Alfredo Štiglić u Puli s istog 
fonda povukli značajna sredstva kojima će se moći financirati dio gradnje odnosno 
nadogradnje.  
Objašnjava kako su se paralelno preko ITU mehanizma, gdje je Grad Pula odabran kao 
nositelj ITU područja, već krenula povlačiti sredstva. Dom Alfredo Štiglić izabran je za izvan 
institucionalnu uslugu te za Gerontološki centar Vila Trapp i novi Dnevni boravak očekuju 2 
milijuna kuna. U konkretnom natječaju je kao dom koji će pružiti uslugu dnevnog boravka 
podržan i Sv. Polikarp te uskoro očekuju evaluaciju navedenog projekta.  
Navodi i kako su, na temelju iznimno uspješnog pilot projekta kojeg je Istarska županija s 
Crvenim križem kao partnerom započela prije dvije godine, prijavljena i dva projekta pomoći 
u kući. Grad Vodnjan planira biti nositelj jednog projekta za Puljštinu, a Grad Pula uvesti novu 
uslugu pomoći u kući za starije osobe. Ističe kako je to smjer u kojem se razmišlja.   

 
VANDA POROPAT, IDS, navodi kako ima potrebu da se javi i sudjeluje u raspravi budući da 
je dom za starije osobe u Rovinju nadograđen pa želi da se to isto odradi i drugdje. Svjedoči 
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pojavama do kojih je došlo u Rovinju. Budući da je bilo riječi o privatnim domovima ističe kako 
na žalost mora konstatirati da su privatni domovi „na staklenim nogama“. Naime u Rovinju se 
je zatvorio i posljednji privatni dom.  
Navodi kako je lista ljudi koji čekaju za odlazak u dom velika i u Puli i Rovinju i svim drugim 
gradovima. Ističe kako izvaninstitucionalna skrb i briga za starije osobe jest vrijedna ali smatra 
kako su domovi većeg kapaciteta koji omogućavaju smještaj većeg broja ljudi nužni. Navodi 
kako smo svjedoci djece koji više ne mogu odvajati vrijeme za brigu o svojim roditeljima jer 
rade nekim drugim radnim vremenom, zapošljavaju se vrlo kasno itd.  
 
BRUNO STERMOTIĆ, IDS, pozdravlja prisutne te navodi kako je rečeno da je stav Europske 
komisije kako se u Puli neće graditi dom. Mišljenja je da moraju pronaći mogućnosti da 
sagrade dom za starije osobe u Puli. Ističe kako je to grad sa 16 000 umirovljenika i s 2 660 
pročišćenih zahtjeva za smještaj u dom umirovljenika. Navodi kako je pitanje koje se postavlja 
hoće li se nešto riješiti nakon što vlasništvo nad domovima umirovljenika pređe s HZMO-a na 
županije. Smatra kako neće te će ostati velikih problema. Ponavlja kako moraju pronaći 
mogućnost da sagrade dom te da ga oni zaslužuju. Navodi kako ne mogu čekati još 10 – 15 
godina za ulazak u dom.  
U ime Gradske udruge matice umirovljenika Pule i Matice umirovljenika Istarske županije 
Gradu Puli su uputili zahtjev da se ide u izgradnju doma na lokaciji blizu Opće bolnice Pula. 
Navodi kako je sve ostalo atraktivno i malo pomaže ali ne rješava suštinu problema. Kako se 
kao cilj postavlja što dulji život u obitelji, međutim oni više nemaju obitelj. Djeca su im otišla. 
Stari su i ostati će sami pa se pita što će onda, umrijeti sami.  
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu budući da se nitko drugi ne javlja. Konstatira kako je bilo 
i konkretnih pitanja i prijedloga pa moli Zamjenicu župana Sandru Ćakić Kuhar da na njih 
odgovori.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR ističe kako je sretna što je tema skrbi o starijima izazvala toliki 
interes. Mišljenja je kako to zaista jest jedna važna društvena tema. Tema oko koje jedna 
zajednica može reći da jest humana ili nije. Ističe kako u Istri polako ali sigurno grade jedan 
sustav skrbi o starijima koji ima svoj temelj u stavu da starije osobe moraju moći biti u svom 
domu što je duže moguće. Kada to više nije moguće mora im se moći omogućiti smještaj u 
ustanovi. To obuhvaća sve ranije navedene oblike institucionalne skrbi. Što se tiče mjesta u 
domovima za starije osobe u Istri navodi kako u ovom trenutku nema dovoljno mjesta za sve 
koji traže smještaj. Ipak, vjeruje kako će se izgradnjom domova za starije i nemoćne osobe u 
Pazinu i Labinu te nadogradnjom domova u Buzetu i Puli ova situacija bitno promijeniti.  
Napominje kako moramo biti svjesni činjenice da se država generalno izvlači iz sustava 
osiguranja skrbi o starijima. Smatra kako Hrvatska nije dobro uredila taj sustav. Ne postoji ono 
što se zove osiguranje za dugotrajnu skrb, kakvo ima primjerice Austrija ili Njemačka, u kojem 
osobe u radnom odnosu izdvajaju u posebnu kasu. Iz nje se onda financira sustav osiguranja 
skrbi o starijima koji realno jest skup. Moguć je i oblik kakav ima Slovenija u kojem se iz 
zdravstvene kase, dakle HZZO-a, financira dio usluga u domovima za starije osobe što isto 
smatra dobrim rješenjem.  
Izražava vjeru kako će u sljedećem razdoblju ojačati i umrežiti institucionalnu skrb u Istri jer 
će jedinice lokalne samouprave jako teško same iznijeti taj teret.  
Navodi kako su gradski domovi za starije specifikum Istre. Oni ne postoje u ostatku Hrvatske. 
Ili se radi o decentraliziranim županijskim domovima ili privatnim ustanovama koje si samo 
rijetki mogu priuštiti. Smatra kako to nije rješenje te je sigurna da će se to pitanje kvalitetno 
riješiti u narednom periodu.  
Na upit vijećnice Radolović vezan uz dom Alfredo Štiglić u Puli odgovara kao je postupanje u 
proceduri. Proteklog tjedna su ponovno, na zahtjev HZZMO-a odnosno Ministarstva rada, 
mirovinskoga sustava, obitelji i socijalne politike, dostavili sve podatke o katastarskim 
česticama na kojima se nalaze ustanove Dom za starije osobe Alfredo Štiglić Pula, Dom za 
starije Raša i 1/3 Doma za starije Novigrad. Navodi kako su to konkretni koraci koji su se 
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poduzeli. Vjeruje kako će se nakon mnogo godina u kojima ni lijeve ni vlade centra nisu riješile 
pitanje vlasništva nad domovima za starije to pitanje sada ipak biti riješeno.  
 
PREDSJEDNIK navodi kako je to jedan dobar projekt te daje navedeno pitanje na glasanje 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Sporazuma o davanju kapitalne pomoći za otplatu kredita za dogradnju 

i rekonstrukciju Doma za starije osobe Buzet 
 
 

Ad-19 
Prijedlog Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara za 2020. godinu 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
usvaja 
 

IZVJEŠĆE 
 o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara za 2020. godinu 

 
 

Ad-20 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Tatjani Galić za promjenu prostora obavljanja 

javne zdravstvene službe – djelatnost dentalne medicine 
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti Tatjani Galić za promjenu prostora obavljanja javne 

zdravstvene službe – djelatnost dentalne medicine 
 
 

Ad-21 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Danijeli Harić Ruba za promjenu prostora 

obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnosti dentalne medicine 
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
 

ODLUKU  
o davanju suglasnosti Danijeli Harić Ruba za promjenu prostora obavljanja javne 

zdravstvene službe – djelatnosti dentalne medicine  
 
 

Ad-22 
Prijedlog Rješenja o desetim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 

mrtvozornika na području Istarske županije 
 

Skupština Istarske županije bez rasprave nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi 
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RJEŠENJE 
 o desetim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području 

Istarske županije 
 
 

Ad-23 
Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Etnografskog muzeja Istre-Museo 

etnografico dell'Istria 
 
PREDSJEDNIK navodi kako se za ravnateljicu Etnografskog muzeja Istre-Museo etnografico 
dell'Istria predlaže dr. sc. Ivona Orlić. Koristi priliku da se zahvali dosadašnjoj ravnateljici dr. 
sc. Lidiji Nikočević na njezinom uspješnom radu te ističe kako se ona ovog puta nije prijavila 
na natječaj.  

 
SANJA RADOLOVIĆ, SDP, ne želi da se nitko ljuti niti misli kako su oni u oporbi zločesti ali 
navodi kako su za navedeni prijedlog dobili samo dvije stranice A4 papira. Bez životopisa svih 
kandidata i informacije tko se je sve prijavio na natječaj. Želi se nadovezati na ono što je rekla 
po pitanju prve točke dnevnog reda i Istarske regionalne energetske agencije – IRENA. 
Napominje kako ni jednom na sjednici Skupštine nisu imali izvještaj o radu Etnografskog 
muzeja Istre. Da sada nije čula tko je bila ravnateljica navedenog muzeja morala bi pet minuta 
sjesti i razmisliti tko je uopće bila ravnateljica. Mišljenja je kako to nije dobra praksa, kako ne 
mogu tako nastaviti s radom te želi da im se u buduće daju cjelovitiji materijali. Smatra kako 
trebaju znati tko se je sve javio na natječaj, dobiti životopise u prilogu, informaciju tko je bio u 
povjerenstvu koje je odlučivalo o izboru kandidata te kako to treba postati praksa u budućem 
radu Skupštine što se tiče imenovanja u svim ustanovama i agencijama Istarske županije.  
 
PREDSJEDNIK navodi kako se slaže da je to apsolutno potrebno te vjeruje da će Skupština 
u sljedećem mandatu usvojiti takvu praksu. Ipak ističe da ni ovaj mandat nije bio toliko loš.  

 
Skupština Istarske županije nakon rasprave, nakon provedenog glasanja sa 30 glasova ZA i 
1 SUZDRŽANIM donosi 
 

RJEŠENJE 
 o imenovanju ravnateljice Etnografskog muzeja Istre-Museo etnografico dell'Istria 

 
 

PREDSJEDNIK zaključuje sjednicu te sljedeću sjednicu Skupštine najavljuje za 15. ožujka.   
 
 
Sjednica je završila u 11:28.  
 
 
Zapisnik vodila 
Andrea Jelovčić 

Predsjednik 
 

Valter Drandić 


